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Motto: 
„Consider o onoare publică, o mare cinste şi o încununare 
a crezului unei vieţi  alegerea mea ca şi consilier local, în 
oraşul în care m-am născut, de numele şi frumuseţea căruia 
sunt mândru  şi în slujba căruia doresc să fiu cu toată 
priceperea şi experienţa mea. Doresc şi eu, ca toţi arădenii, 
străzi mai bune, condiţii civilizate de viaţă şi ambient în 
fiecare colţişor al oraşului, spaţii verzi îngrijite, locuri de 
muncă şi locuinţe pentru tinerii noştri, un oraş în care 
arădeanul să se simtă cu adevărat acasă, împlinit şi 
mulţumit de traiul său,  iar turistul şi omul de afaceri să se 
bucure de ospitalitatea,  frumuseţea oraşului şi de marile 
sale oportunităţi de investiţie. Cred cu convingere în 
oamenii şi resursele acestui oraş de a se ridica la acel 
standard  de care Europa să fie mândră ”. 
 

În temeiul art.52 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, cu modificările şi completările 
ulterioare, prezint următorul 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2005 (29 martie 2005-31 decembrie 2005) 

 

Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad.  

Total 
întruniri 

Total 
participări 

18 18 
De la data validării mandatului meu de consilier local, am preluat cu toată seriozitatea acest 
mandat, dând importanţă oricărui detaliu, respectând prin punctualitate, prezenţă şi participare 
activă orice convocare, indiferent dacă a fost vorba despre şedinţe ale Consiliului Local, ale 
comisiei, întâlniri cetăţeneşti, dezbateri publice, consultări publice, festivităţi etc. Am sprijinit prin 
vot aprobarea hotărârilor  menite să schimbe în bine faţa oraşului, să aducă arădenilor din cartierele 
periferice canalizare, apă potabilă, drumuri asfaltate, complexe comerciale moderne, sedii ale 
Poliţiei de cartier, programe culturale, protecţie socială. 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate. Începând cu 
octombrie 2005, am fost desemnat preşedinte al comisiei, calitate care m-
a îndreptăţit să impun disciplină şi punctualitate şi colegilor din comisie, 
alături de care am tratat în profunzime toate proiectele de hotărâri depuse,  
am avut un dialog constructiv cu funcţionarii din executiv care au lucrat 
alături de comisie ore întregi la fiecare şedinţă, prezentând  temeiul legal 
al proiectelor şi situaţia de fapt care a generat aceste proiecte, am avizat 
favorabil cele mai multe dintre proiecte, iar în cazul în care am considerat 
că proiectul nu întruneşte cerinţa de oportunitate, am propus amânarea 
sau retragerea acestuia de către executiv, pentru a nu putea fi puşi în 
situaţia de a vota împotrivă, conduită de onoare pe care am considerat-o 
potriviă pentru un ales aflat la putere, în aceeaşi alianţă cu conducerea 
executivă. Amendamentele mele şi propunerile de retragere pentru 

18 18 



refacere a unor proiecte au fost avute în vedere de executiv. 
Audienţe la sediul partidului. 147  
Participarea la întâlnirile cetăţeneşti organizate de Primăria 
Municipiului Arad. 
1.Zona Gai - 30.03.2005 
2.Zona Bujac – 14 04 2005 
3.Zona Poetului şi zona P-ţa Agro.Vlaicu – 06 04 2005 
4. Zona Alfa-07 04 2005 
5.Zona Andrei Şaguna şi Centru- 19 04 2005 
6.Zona Micalaca -05 04 2005 
7.Zona Aradul Nou- 12 04 2005  

26 7 

Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. 
La SC Compania de Transport Public SA Arad, societate comercială la care reprezint municipiul 
Arad, în AGA,  am reuşit achiziţionarea de tramvaie second hand din Germania, cu un nivel de 
confort mult superior celor existente, de tip Tatra şi Timiş, am reuşit menţinerea costului  biletelor 
de tramvai la un nivel mult mai scăzut raportat la alte municipii din ţară de rangul Aradului, 
menţinerea facilităţilor şi gratuităţilor la transportul public local, prin acordarea de subvenţii de la 
bugetul public. 
Interpelări adresate executivului. Număr şi domenii vizate în general.Am adresat interpelări în 
urma cărora multe din problemele aduse la cunoştinţa executivului au fost soluţionate favorabil sau 
au fost cuprinse în documentaţii de urbanism şi studii de fezabilitate, repartizate pentru analiză şi 
reglementare (aleile pentru biciclişti, clarificarea situaţiei  juridice a cluburilor sportive din 
municipiul Arad, controlul tăierii arborilor, modernizarea semaforizării oraşului şi corectarea 
semaforizării greşite privind tramvaiele,  măsuri pentru evitarea aglomeraţiei pe podurile din oraş, 
capacele de canal care lipsesc, cu specificaţia clară a locurilor aflate în situaţia aceasta, măsuri de 
sistematizare a circulaţiei în sensul introducerii sensului unic pe unele străzi etc).   
Alte preocupări în activitatea de consilier. Activitatea sportivă din municipiu a reprezentat o 
preocupare însemnată în activitatea mea şi am insistat pentru îmbunătăţirea vieţii sportive 
competiţionale din Arad, sprijinind dialogul administraţiei publice cu mediul sportiv şi implicându-
mă personal în revigorarea  fotbalului arădean, în accesul nepreferenţial la finanţări din bugetul 
public a structurilor sportive. 




